

Astana International Exchange Limited

Based on the requirements of the legislation of the Astana International Financial Centre and the Market Disclosure Rules of Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, acting on behalf of following Special Purposes Company (SPC):

- Global Fund A SPC Limited – BCCGF,

hereby, informs that on March 10, 2021, the Board of Directors of AIX FM Limited has approved the Supplementary Prospectus to the Prospectus dated November 17, 2020 of BCC Global Exchange Traded Notes.

The main purpose of this Supplementary Prospectus is to allow over-the-counter transactions with the ETNs.

**Director,
AIX FM Limited**

A handwritten signature in blue ink, consisting of several overlapping loops and a long horizontal stroke extending to the right.

Renat Bekturov

Astana International Exchange Limited

На основании требований законодательства Международного финансового центра "Астана" и Правил раскрытия информации о рынке Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, действующая от имени следующих Компаний Специального назначения (SPCs):

- Global Fund A SPC Limited – BCCGF,

настоящим сообщает, что 10 марта 2021 года Совет директоров AIX FM Limited утвердил Дополнительный Проспект к Проспекту ценных бумаг BCC Global Exchange Traded Notes от 17 ноября 2020 года.

Основной целью данного Дополнительного проспекта является разрешение внебиржевых сделок с биржевыми нотами (ETN).

**Директор,
AIX FM Limited**



Ренат Бектуров